
Kommunfullmäk*ge 

Mo*on – Kallbadhus  

Året runt bad ökar kra-igt i hela Sverige så även i vår kommun. Då vi har det 
unika läget med Vänern som vår granne bör de<a ny<jas för a< ly-a fram de 
posiAva delarna av vår kommun. A< återuppbygga e< kallbadhus på Skräcklan 
skulle vara e< ly- för invånarna i vår kommun samt ge e< bevis på a< vi är en 
kommun i framkant med visioner och nytänkande. E< mycket bra arbete är 
redan gjort genom foldern ”Strategi för hållbar strandutveckling”. De<a fina 
arbete om hur man kan utveckla e< kallbadhus i vår kommun får inte bli en 
hyllvärmare.  

Därför yrkar MedborgarparAet: 

a< projekteringen av e< ny< kallbadhus påbörjas snarast 

a< ”Strategi för hållbar strandutveckling” används då mycket arbete redan är 
nedlagt 
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